
Interpelace občanů nohejbalové komunity obce Květnice a přátel

nohejbalu okolních obcí na zastupitelstvo obce Květnice

prostřednictvím zastupitelky obce Květnice

Vážení zastupitelé obce Květnice,

podáváme následující interpelaci prostřednictvím zastupitelky Jany Piknové:

V důsledku živelné pohromy, kdy silný vítr zlomil a shodil k zemi vysoký topol (a

následně byl řízeně pokácen další), jenž následně poničil oplocení u

sportovního hřiště v obci Květnice, je toto hřiště mimo provoz a hráči z

nohejbalové komunity obce Květnice nemohou aktuálně provozovat svůj

oblíbený sport.

Tímto vás zdvořile žádáme o:

1. Komplexní informaci o stavu financování a detailním harmonogramu

budování nového sportovního hřiště na vykácených pozemcích mezi ČOV a

Střelnicí včetně zázemí,

2. Opravu stávajícího sportovního hřiště

K tomu je potřeba odstranit dřevo spadlých stromů. Zatím je vše již

několik týdnů od živelné události beze změny a údajně se čeká na likvidaci

pojistné události.

Nabízíme svépomocí vyřezat poničenou konstrukci oplocení, nastavení a

navaření sloupků oplocení na původní výšku. Předpokládáme, že náklady na

materiál pro takovou provizorní minimalistickou opravu budou maximálně v

řádu nižších desítek tisíc korun aje zřejmé, že po odstranění padlých stromů a

ušetří velké množství peněz a materiální nákladyjistě nebudou pro obec

problémem a nezatíží rozpočet.

3. Poskytnutífinančního příspěvku na materiál na opravu hřiště (navázání z

bodu 2.)

Tento finanční příspěvek by pocházel z vyplaceného pojistného za



 

příslušnou pojistnou událost a nijak by nezatížil řádné hospodaření obce,

protože není nákladem navíc.

4. Zapsání této interpelace do zápisu zasedání zastupitelstva

5. Zveřejnění písemné odpovědi na tuto interpelaci na stránkách obce Květnice

ve lhůtě max. 10 dnů od podání interpelace

Odůvodnění:

Tradice hraní nohejbalu v Květnici je stará již téměř dvacet let a květnické hřiště

je známo mezi sportovci z celé Prahy i Středočeského kraje, jednak díky

pravidelnému nedělnímu hraní nohejbalu, jednak díky pořádání tradičních

každoročních nohejbalových turnajů. Pro mnohé občany Květnice je toto hřiště

srdcovou záležitostí, protože se o jeho vznik přičinili vlastníma rukama a řada z

nich i příspěvkem v řádu minimálně tisíců korun z vlastní kapsy.

Protože pravidelné sportování na tomto hřišti je po dlouhé roky

neodmyslitelnou součástí občanských volnočasových aktivit v obci,

(mimochodem naše hřiště je zatím jediná možnost, jak si týmově zasportovat v

naší obci), má naše snaha o opravu sportovního hřiště podporu nejen celé

nohejbalové komunity obce Květnice a přátel nohejbalu z okolních obcí, ale i

dalších skupin, které hřiště používají, jako jsou, např. volejbalisté z Květnice,

kteří každoročně pořádají turnaje, na které jezdí mužstva z Čech l až z Moravy.

Opravu sportovního hřiště by jistě uvítaly i děti obyvatel sousedních domů,

které na hřišti provozují street basketbal i děti z květnické školky, které si na

hřiště chodí hrát při vycházkách.

Podporu naší snaze o opravu sportovního hřiště průběžně vyslovují desítky

květnických občanů a občané z květnických spolků.

Díky této široké podpoře si uvědomujeme, jak jsou spontánní občanské aktivity,

spojené s tímto sportovním hřištěm v Květnici populární a že je díky tomu třeba

v těchto aktivitách na tomto hřišti pokračovat, alespoň do doby, než za toto

hřiště obec Květnice vybuduje plnohodnotnou náhradu. Tato skutečnost byla

květnickým zastupitelstvem závazně přislíbena a zapsána v příslušném zápisu ze

zasedání zastupitelstva.

S ohledem na výše uvedené zasíláme tuto interpelaci e-mailem na podatelnu

obecního úřadu obce Květnice a současně ji předkládáme na veřejném zasedání

zastupitelstva obce Květnice a očekáváme, že zastupitelstvo obce Květnice tuto



interpelaci zveřejní a že se k jednotlivým bodům této interpelace veřejně

vyjádří, a to jak přímo na tomto veřejném zasedání zastupitelstva, tak následně

písemně na stránkách obce Květnice bez zbytečného odkladu ve lhůtě max. 10

dnů (např.v případě nějakých nejasností, ev. potřeby nahlédnutí do účetnictví

ohledně stavu pojistného plnění apod.)

Za toto vyjádření předem děkujeme.
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